

*New Brunswick*



*Nouveau Brunswick*

[www.sPCA-nb.ca](http://www.sPCA-nb.ca)

**1-877-722-1522**

<https://www.facebook.com/newbrunswickspca>

Enfin un service de contrôle animalier pour les chiens à Lac Baker. Les résidents doivent signaler tout incident concernant leurs animaux de compagnie canine en utilisant le numéro sans frais qui apparaît plus haut.

Utiliser les coordonnées du site Facebook qui apparaît pour toute information concernant l'animal recherché. Le site sera gardé à jour en temps réel par la SPCASNB concernant tout animal retrouvé errant dans la communauté.

---

“Effective January 1, 2021, the New Brunswick SPCA will begin providing dog control services for the Village of Lac Baker. Residents are asked to report any issues pertaining to dog control to their toll-free number at 1-877-722-1522. Any stray or lost dogs that are found in the Village of Lac Baker will be posted the New Brunswick SPCA Animal Protection Facebook page and residents are asked to check there for information if your dog becomes lost.